
Holebas: Wierzę w sukces
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Jose Holebas, albo jak kto woli - Josif Cholewas. Obrońca Reprezentacji

Grecji został dziś oficjalnie zaprezentowany przez Italo Zanziego, a później

odpowiadał na pytania mediów.

 

Na początku pytania dotyczyły okoliczności jego przybycia do Romy:

- Witam i dziękuję wszystkim. Jestem zadowolony z bycia tutaj.

- Miałem inne oferty, ale zdecydowałem się przyjść do Romy, bo to wspaniały klub

na europejskim poziomie.

- Czy spodziewałem się tego kierunku? Dyskutowałbym, to była trudna sytuacja, bo

byłem na Mistrzostwach Świata. Jestem jednak zadowolony z bycia tutaj, ponieważ

Roma to wspaniały klub.

- Moja ulubiona pozycja? Na pewno dam z siebie wszystko. Jestem lewym obrońcą,

grającym ofensywnie. Mogę również grać w środku obrony, ale to trener zdecyduje.

 

Holebas został także spytany o jego nietypowy start w profesjonalnej piłce, gdzie

miał dwuletnią przerwę od gry, ze względu na ciążę jego partnerki:

- W wieku 18 lat przestałem grać w piłkę z powodów osobistych. Musiałem

poświęcić się dla innych sytuacji, dla córki. Widziałem po moich kolegach z drużyny

jak odnieść sukces, a ja zawsze chciałem mieć koło nogi piłkę.

- Krok po kroku, zacząłem od początku. To była ciężka praca, ale dokonałem tego.

- Każdy wie, że późno zacząłem. Miałem wtedy 21 lat, teraz mam 30. Wciąż jestem

głodny sukcesu.

 

Reprezentant Grecji widzi taki głód także w nowych kolegach:

- Myślę, że wszyscy chcą wygrać Scudetto. Spędziłem z drużyną parę dni,

trenowałem i wierzę w sukces. Trenujesz i wierzysz w to, że możesz ziścić swoje

marzenia.
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